
Dopravná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 2. 10. 2013 

Číslo: 1622/2013/OD-26789 

Vybavuje: Ing. Radovan Huţvík 
e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 

Telefón: 055/7268 254 

Fax: 055/7568 259 
 

ZÁPISNICA 

z 23. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

konaného 2. 10. 2013 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 

25. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 21. októbra 2013 

a) Bod č. 6  Zhodnotenie 10 ročnej činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja 

Košice, n. o. (2003 - 2013)    

b) Bod č. 7 Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom 

samosprávnom kraji    

c) Bod č. 8  Informácia o realizácii projektu EHMK 

4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 

a) ţelezničná doprava 

b) autobusová doprava 

c) integrovaná doprava 

5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 

6. Rôzne 

7. Záver zasadnutia 

 

 

K bodu č. 1 
Otvorenie 

 

Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvorila Mgr. Lea Grečková, predsedníčka 

DK, ktorá privítala Ing. Olexu, vedúceho Odboru dopravy Úradu KSK, Ing. Krempaského, 

riaditeľa ORID, s.r.o., Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK a prítomných členov komisie.  

Predsedníčka DK poţiadala členov komisie, aby sa vyjadrili k programu. Predsedníčka 

DK na základe počtu prítomných členov komisie konštatovala, ţe Dopravná komisia nie je 

uznášaniaschopná. 
 

Prítomní členovia DK odsúhlasili navrhovaný doplnený program zasadnutia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7   Za: 7   Proti: 0 Zdrţal sa: 0 
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K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 

 

Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK poţiadala tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 

zasadnutia komisie. Ing. Huţvík informoval o splnení všetkých uznesení z predchádzajúceho 

zasadnutia DK. Prítomní nemali ţiadne pripomienky. 

 

Prítomní členovia DK zobrali informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7  Za: 7   Proti: 0 Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu č. 3 

Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 

25. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 21. októbra 2013 

 

Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK vyzvala prítomných, aby sa vyjadrili k materiálom „Zhodnotenie 10 

ročnej činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. (2003 - 2013)“, 

„Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji“ 

a „Informácia  o realizácii projektu EHMK“. Prítomní nemali ţiadne pripomienky ani otázky. 

 

Prítomní členovia DK odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál:  
 

„Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji“ 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7  Za: 7  Proti: 0 Zdrţal sa: 0 

 

Prítomní členovia DK odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

materiály: 
 

„Zhodnotenie 10 ročnej činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. 

(2003 - 2013)“ 

„Informácia o realizácii projektu EHMK“. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7  Za: 7  Proti: 0 Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 

Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK poţiadala o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave.  

Ing. Huţvík uviedol, ţe rokovania s dopravcami o dodatkoch k zmluvám o sluţbách vo 

verejnom záujme sú uţ v záverečnej fáze, otázna je len otázka miery primeraného zisku 

dopravcov. Aktuálne sa konajú parciálne porady k tvorbe cestovných poriadkov na obdobie 

platnosti 2013/2014, na ktorých predkladajú dopravcovia (v súlade s platnou zmluvou) návrhy 

na optimalizáciu dopravnej ponuky podľa reálneho dopytu cestujúcich. Zároveň sa 
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v spolupráci s autobusovými a ţelezničným dopravcom a za účasti zástupcov všetkých obcí 

KSK a ORID, s.r.o. koordinujú sluţby verejnej dopravy na prestupných miestach. 

V priebehu októbra dôjde aj k zvýšeniu poskytovaných sluţieb autobusovej dopravy kvôli 

presunu osady pri Letanovciach do priestoru pri Spišskom Štvrtku a nutnosti dopravy ţiakov 

do školy v Letanovciach. Táto zmena bude pre objednávateľa (KSK) znamenať navyše 12 tis. 

kilometrov ročne. Predsedníčka DK odporučila obrátiť sa na Úrad splnomocnenca vlády SR 

pre rómske komunity so ţiadosťou o kompenzáciu zvýšených nákladov. 

Ing. Krempaský uviedol k činnosti ORID, s.r.o., ţe spracoval analýzu úbytku trţieb na 

Zemplíne, ktorý vyplýva z činnosti dopravcov bez dopravných licencií a aktívne sa podieľa na 

koordinácii a optimalizácii dopravných sluţieb na parciálnych poradách. 

Ing. Olexa informoval o aktuálnom stave projektov IDS. Konkrétne, projektová 

dokumentácia „TIOP Moldava n. B., mesto“ má časový sklz 3 mesiace kvôli komplikáciám 

s majetkoprávnym vysporiadaním, technicko-ekonomická štúdia TIOP Michalovce sa práve 

spracúva, zároveň sa projektuje elektrifikácia ţelezničnej trate Haniska p. K. - Moldava n. B., 

mesto a uţ sú spracované Urbanisticko - architektonické prehodnotenie územia TIOP 

Krompachy a Dopravno-technická štúdia „Ţelezničná zastávka Prakovce“. 
 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7   Za: 7   Proti: 0 Zdrţal sa: 0 
 

 

K bodu č. 5 

Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 

 

Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK poţiadala Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK, o aktuálne informácie 

v rámci témy cestné hospodárstvo.  

Ing. Bartoša uviedol, ţe SC KSK vykonáva práce na cestách, výspravky výtlkov aj 

kosenie v rámci končiacej letnej údrţby. Zároveň prebieha intenzívna príprava na zimnú 

údrţbu, ktorá oficiálne začne od 1. 11. 2013. 

Takmer všetky projekty KSK 6 - 10 budú realizované z ROP uţ v tomto roku, pokiaľ 

riadiaci orgán rozhodne neodkladne. Výnimkou sú cesty v okrese Košice - okolie, kvôli 

vzneseným námietkám v rámci verejného obstarávania. V prípade, ak sa rozhodnutie oddiali 

o 1 mesiac, znamená to zdrţanie 6 mesiacov - do jari 2014. Zhotovitelia boli vyberaní 

elektronickou aukciou. Všetky predloţené projekty z KSK boli akceptované vďaka kvalitnej 

príprave. 

Prítomní následne diskutovali o kvalite ciest II. a III. triedy v okolitých krajinách a na 

Slovensku, pričom ako príčiny zásadných rozdielov boli identifikované: zásadne iný spôsob 

financovania, rozdielne objemy zdrojov a miera zaťaţenia nákladnou dopravou. Ing. Olexa 

doplnil informáciu o plánovanom spoplatnení ciest II. a III. triedy mýtnymi poplatkami, 

pričom v roku 2014 sa uskutoční monitoring ciest II. a III. triedy, podľa ktorého sa stanovia 

sadzby v budúcom období a takisto zmena dopravného značenia (zákaz tranzitu). 

 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie.  
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7  Za: 7   Proti: 0 Zdrţal sa: 0 
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K bodu č. 6 

Rôzne 
 

Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK poţiadala prítomných o návrh tém. Prítomní ţiadne témy nenavrhli. 

 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie.  
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7  Za: 7   Proti: 0 Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu č. 7 

Záver zasadnutia 
 

Vyjadrenie: 

Mgr. Grečková poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť na zasadnutiach komisie 

počas celého volebného obdobia a uzavrela zasadnutie Dopravnej komisie Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja. 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Radovan Huţvík 

tajomník komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Mgr. Lea Grečková 

predsedníčka komisie 


